



'MATTRESS DUST & MITE KILLER'

3 STAGE WORKING

0,5 L DUST RESERVOIR

ADVANCED CYCLONE POWER

POWER BRUSH 'MATTRESS DUST & MITE KILLER'

- > Professional UV deep cleaning for all upholstery: removes house dust mites, bacteria, hair, and is extremely effective against allergens, as well as skin, sleeping, and breathing problems.
- > Ideal for mattresses, upholstered furniture, cushions and pillows, small rugs, dog or cat beds, etc.
- > 3 functions:
 - > PROFESSIONAL UV LIGHT: UV has a sterilising effect and kills 99.9% of all dust mites and bacteria thanks to the UV light and a consistently high temperature of 60°C
 - > BEAT: with a high frequency of 14,000 RPM, the motorised brush beats loose the dirt buried deep within even the lowest textile layers; it can also be removed for easy cleaning
 - > VACUUM: high suction power thanks to the high-precision motor that also ensures more comfort due to its silent, anti-vibration operation
- > Advanced cyclone technology with efficient filter separation system for constant suction power and low maintenance
- > 0.5 L transparent dust reservoir – can be emptied hygienically and is removable and washable

POWERBÜRSTE 'MATTRESS DUST & MITE KILLER'

- > Professionelle UV-Tiefenreinigung für alle Polstermöbel: Entfernt Hausstaubmilben, Bakterien und Haare. Ist äußerst wirksam gegen Allergene, bei Haut-, Schlaf- und Atemproblemen.
- > Ideal für Matratzen, Polstermöbel, Kissen, kleine Teppiche, Hunde- oder Katzenkörbchen usw.
- > 3 Funktionen:
 - > PROFESSIONELLES UV-LICHT: UV-Strahlung wirkt sterilisierend und tötet dank einer konstant hohen Temperatur von 60 °C 99,9 % aller Hausstaubmilben und Bakterien ab.
 - > KLOPFEN: Die motorisierte Bürste klopft mit einer hohen Frequenz von 14.000 U/Min. tiefsitzenden Schmutz aus den unteren Textilschichten und kann für eine einfache Reinigung entfernt werden.
 - > SAUGEN: Hohe Saugleistung durch den hochpräzisen Motor, der durch seinen leisen, vibrationsarmen Betrieb zugleich mehr Komfort bietet.
- > Fortschrittliche Zyklontechnologie mit effizientem Filterabscheidungssystem für konstante Saugleistung und geringen Wartungsaufwand
- > Transparenter 0,5-Liter-Staubbehälter - kann hygienisch entleert werden und ist zudem abnehmbar und waschbar.

Watt
700

Pack
41,5 x 31,5 x 27 cm

 3,55 kg

 5411397142566

 2

 36

